

Title (en)  
NERVE-REGENERATING AGENT.

Title (de)  
NERVENREGENERATIONSMITTEL.

Title (fr)  
REGENERATEUR DES NERFS.

Publication  
**EP 0548083 A1 19930630 (DE)**

Application  
**EP 91911250 A 19910617**

Priority  
DE 4019208 A 19900615

Abstract (en)  
[origin: WO9119508A1] The invention relates to a composition which promotes the regeneration of nerves following a trauma such as sectioning of the nerve or injury due to burns and radiation, using messenger substances of the immune system, chosen for preference from the group consisting of kinins, in particular cytokinins and lymphokines, leukotrienes, prostaglandins, interleukins and interferons and combinations thereof.

Abstract (fr)  
Une composition stimule la régénération des nerfs après un évènement traumatisant, tel que le sectionnement d'un nerf, ou lors de lésions dues à des brûlures ou à des rayonnements. A cet effet, on utilise les substances messagères du système immunitaire, de préférence des substances sélectionnées dans le groupe des kinines, notamment des cytokines et des lymphokines, des leucotriènes, des prostaglandines, des interleukines et des interférons, ainsi que des combinaisons de celles-ci.

IPC 1-7  
**A61K 37/02**

IPC 8 full level  
**A61K 38/17** (2006.01); **A61K 38/20** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61K 38/17** (2013.01); **A61K 38/2006** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9119508A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9119508 A1 19911226**; AU 7968491 A 19920107; DE 4019208 A1 19920305; EP 0548083 A1 19930630

DOCDB simple family (application)  
**DE 9100501 W 19910617**; AU 7968491 A 19910617; DE 4019208 A 19900615; EP 91911250 A 19910617